

《单词百科:southwestern是什么意思?southwestern怎么发音?southwestern的解释和用法》

英语单词southwestern是什么意思?southwestern怎么读?southwestern怎么发音?简答网为您整理了southwestern的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



southwestern怎么读

southwestern的读音:[sa θ 'west n]

southwestern的意思

- 1、adj.西南的，西南部的;
- 2、n.西南人，住在西南部的人;

southwestern的近义词

- 1、southwest n.西南，西南方，；西南部；
- 2、southwesterly adj.往西南的；来自西南的；

southwestern的双语例句

- 1、Jordan's port; located in southwestern Jordan on the Gulf of Aqaba.

约旦的港口城市；位于约旦西南部，临亚喀巴湾。

- 2、There were very few border controls on the southwestern frontier.

西南国界上没几个边境检查站。

- 3、Breaded, fried, whole-button mushrooms. Served with Ranch or Southwestern Ranch dressing.

整只蘑菇裹上面包，入油烹炸。随品搭配西南牧场风味配料。

- 4、The Xifanping porphyry copper deposit is located in the southwestern Sichuan Province.

四川盐源西范坪斑岩铜矿床中存在大量钾长环斑结构。

- 5、Melting features along the Ryukyu slab tear, beneath the southwestern Okinawa Trough.

在OkinawaTrough西南之下沿着琉球群岛板层断裂的熔化特征。

- 6、Served with marinara sauce, Southwestern Ranch dressing and sour cream.

另配意大利番茄酱，墨西哥餐点牧场调料和酸奶油。

- 7、Both technologies are currently used by UT Southwestern gastroenterologists.

此两种技术目前被UT西南胃肠病专家所运用。

- 8、Near the southwestern corner, the climate is mild and springlike in winter.

在西南角的附近，冬天的气候温暖如春。

- 9、A great deal of tin used to be mined in the southwestern part of England.

在英国西南部曾一度开掘出大量的锡。

10、Army Engineers were in the southwestern deserts building transportation bridges over dry riverbeds.

他们在荒凉的沙漠峡谷中工作着,由几个幸存下来的群落所包绕。

11、One of the lines connects Shanghai to the southwestern city of Kunming.

其中一条是接驳上海到西南城市昆明的线。

12、Painstaking craftsmanship using natural materials is key to Southwestern style.

对天然材料的精心制作工艺是西南部厨房风格的关键所在。

13、Is this Southwestern Airlines?

这是西南航空公司 吗？

14、Are we going in the southwestern direction?

我们是朝着西南方向走 吧？

15、The news is from the southwestern country.

这个消息来自西南方向的村子。

以上是简答网为您整理的southwestern怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于southwestern的用法、southwestern的释义、southwestern的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/southwestern>